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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

ZÁ PI S NI C A  

z o  za sadn ut ia  Ob ec n éh o  za s tup i t eľ s tv a  ob c e  Oko l i čná  n a  O s t ro ve  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 27. 2. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:   Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúci oddelenia  

technických služieb: Ing. Attila Kulcsár Szabó, 
- vedúca úradu:  Ing. Adriana Tóthová, 
- hlavná kontrolórka:  JUDr. Ing. Iveta Némethová, 
- poslanci:    Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej 

    Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
    Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  Török,  

 
Ďalší prítomní:  Kornél Magyarics-občan, 

Beatrica Magyaricsová - občan 
                            

Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie - schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a 

overovateľov  zápisnice.   
2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Okoličnej na 

Ostrove zo dňa 12.12.2018  
3. Interpelácia 
4. Správa Rady školy o výberovom konaní na funkciu riaditeľa Základnej školy 

s materskou školou Jánosa Hetényiho s vyučovacím jazykom maďarským – Hetényi 
János Alapiskola és Óvoda v Okoličnej na Ostrove - Ekel  

5. Plán kultúrnych podujatí na rok 2019 
6. Návrh Štatútu Obce Okoličná na Ostrove 
7. Prerokovanie Organizačného poriadoku obce Okoličná na Ostrove  
8. Zámer prenájmu nebytových priestorov v MKS z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

(Coop Jednota Komárno s. d.) 
9. Zámer predaja majetku obce formou obchodnej verejnej súťaže - parc. č. C KN3/3 
10. Správa o plnení rozpočtu za rok 2018 
11. Rozpočtové opatrenie č. 1 a č. 2 
12. Informácia o výzvach pre predkladanie žiadostí o NFP  
13. Podnet občana 
14. Informácie starostky 
15. Diskusia 
16. Záver 
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Priebeh zasadania: 

Zasadnutie prebiehalo od 18:33 hod. do 22.50 hod. 

 

 Pani starostka obce privítala prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia 
obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove. Uviedla dôvody, pre ktoré bolo potrebné 
zmeniť termín zasadnutia OZ a to: voľba riaditeľa ZŠ s MŠ, termíny na predloženie žiadostí 
o dotácie a  schválenie zmeny rozpočtu na rok 2018. 
  
Poslankyňa pani Csernyánszka  navrhla bod programu č. 13 Podnet občana presunúť dopredu, 
nakoľko na zasadnutí boli prítomní aj obyvatelia obce, ktorí tento podnet podali. 

 
Obecné zastupiteľstvo program zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
schválilo jednohlasne. 
Výsledky hlasovania:                           
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
 
Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Okoličnej na Ostrove zo 
dňa 12.12.2018  
Poslancom OZ spolu s pozvánkou bola zaslaná aj správa o plnení uznesení so zasadnutia OZ 
zo dňa 12. 12. 2019 a to nasledovne: 
Uznesenie č. 7/II/2018 až Uznesenie č. 19/II/2018  splnené, Uznesenie č. 20/II/2018 – 
v priebehu, Uznesenie č. 21/II/2018 – splnené. 
Poslanci OZ nemali k plneniu uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 12. 12. 2018 žiadne 
pripomienky.  
Informatívnu správu o plnení uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 12. 12. 2018 poslanci OZ 
schválili jednohlasne. 
Výsledky hlasovania:                           
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
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                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Interpelácia 
V rámci tohto bodu programu neodzneli žiadne pripomienky zo strany prítomných. 
 
Podnet občana 
Obecnému zastupiteľstvu zaslal obyvateľ obce Kornél Magyarics podnet na preskúmanie 
stavby ohrozujúcej jeho súkromný majetok, Podnet občana adresovaný OZ bol poslancom 
zaslaný spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ. Na zasadnutí OZ sa pán Magyarics aj so svojou 
manželkou zúčastnili osobne. 
Identická kópia listu bola adresovaná aj pani starostke obce, na ktorú pani starostka pripravila 
odpoveď a prečítala ju prítomným. Uviedla, že v danej veci konzultovala s odborníkmi v danej 
oblasti a upresnila, že vykonané boli iba udržiavacie práce a nie výstavba komunikácie. 
Následne otvorila diskusiu.  
Poslanci OZ, ktorí sa zapojili do diskusie sa zhodli na tom, že problém, ktorý spôsobuje 
dažďová voda treba riešiť, a treba nájsť také riešenie, ktorým sa nespôsobí problém niekomu 
inému. Majiteľ nehnuteľnosti uviedol, že s dažďovou vodou majú problém už 15 rokov. Za toto 
obdobie sa prístupová cesta miestnemu cintorínu navýšila rôznymi výplňami o cca 1 meter. 
Pani starostka uviedla, že spevnením prístupovej cesty k cintorínu sa terénne úpravy v danej 
lokalite neukončili  a spoločne s pánom Kulcsár Szabóm uistili prítomných, že podľa časových 
možností zamestnancov obce zodpovedných za udržiavanie verejných priestranstiev sa v nich 
bude pokračovať. Majiteľ nehnuteľnosti na záver uviedol, že vybudovanie odvodňovacieho 
jarku by bolo pre nich vhodným riešením.  
Pán poslanec Mgr. Török navrhol doplniť do odpovede vetu o tom, že obec bude hľadať vhodné 
riešenie. 
Následne poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili uznesenie č. 3/2019 k podaniu občana. 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
Po tomto bode programu pán Magyarics spolu s manželkou odišiel zo zasadnutia OZ. 
 
Správa Rady školy o výberovom konaní na funkciu riaditeľa Základnej školy s materskou 
školou Jánosa Hetényiho s vyučovacím jazykom maďarským – Hetényi János Alapiskola és 
Óvoda v Okoličnej na Ostrove - Ekel  
Predsedkyňa Rady školy sa na zasadnutí OZ nezúčastnila, preto o priebehu výberového konania 
informovala prítomných pani starostka obce. Uviedla, že pred uplynutím 5 ročného volebného 
obdobia riaditeľa školy je povinnosťou zriaďovateľa vyhlásiť výberové konanie na obsadenie 
miesta riaditeľa školy. Následne rada školy zvolí riaditeľa z uchádzačov vo výberovom konaní. 
Obec Okoličná na Ostrove vyhlásila výberové konanie na riaditeľ ZŠ s MŠ dňa 17. 1. 2019, 
termín na podanie žiadosti o účasť na výberovom konaní bol do 7. 2. 2019. Do tohto termínu 
bola doručená jedna žiadosť. Táto žiadosť bola posúdená, či žiadateľ spĺňa všetky predpoklady 
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a kritériá na zaradenie do výberového konania. Zasadnutie Rady školy sa uskutočnilo dňa 19. 
2.2019 za účasti delegovaného zástupcu z Krajského školského úradu a zo Školského 
inšpekčného centra. O ďalšom priebehu informoval pán poslanec pán MVDr. Kulcsár, ktorý je 
členom Rady školy. Uviedol, že pani Mgr. Anikó Ódor po pôsobivej prezentácii na výberovom 
konaní ostáva na základe hlasovania členov výberovej komisie naďalej riaditeľkou ZŠ s MŠ 
Jánosa Hetényiho s VJM Hetényi János Alapiskola és Óvoda. Následne poslanci OZ hlasovali 
o uznesení č. 4/2019 nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0   
     
Plán kultúrnych podujatí na rok 2019 
Pani starostka obce požiadala prítomných, aby predložili návrhy, aké kultúrne akcie by chceli 
v priebehu roka 2019 uskutočniť, na akých akciách sú ochotní  sa v priebehu roka zúčastniť 
a spolupodieľať. Poslanci sa jednohlasne zhodli na zorganizovaní dňa matiek dňa 3. 5. 2019 
v spolupráci so ZŠ s MŠ, na obecných osláv dňa 15. 6. 2019, letného detského tábora v trvaní 
dvoch týždňov od 5. -16. augusta 2019, Pamätných dní Jánosa Hetényiho v októbri 2019 
a obecných Vianoc 13. 12. 2019. Okrem plánu kultúrnych podujatí sa poslanci zhodli aj na tom, 
že hosťom na obecných oslavách by mohli byť Nótár Mary a Dolly Roll a navrhli informovať 
sa o výške honoráru pre Dolly Roll. Poslanec pán Antala, ktorý je aj členom DHZ v obci 
informoval prítomných, že v mesiaci júl 20. alebo 27. DHZ zorganizuje požiarny deň. 
Následne sa o pláne kultúrnych podujatí na rok 2019 hlasovali a poslanci OZ ho jednohlasne 
schválili. 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Z dôvodu, že jednou z informácií pani starostky bola aj informácia týkajúca sa ZŠ s MŠ, pani 
starostka využila prítomnosť riaditeľky ZŠ s MŠ na zasadnutí aby oboznámila prítomných 
s problémom, ktorý je potrebné riešiť. Pani riaditeľka informovala prítomných, že do učebných 
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plánov sa opäť dostal predmet pracovná výchova na vyučovanie ktorého je potrebné zariadiť 
dielňu. Vybavenie dielne už majú, chýbajú im však priestory. Pani starostka uviedla, že 
spoločnosť CRK s. r. o. vrátila prenajímanú miestnosť, ktorá sa nachádza v budove MŠ. Táto 
miestnosť by mohla byť v ďalšom období využívaná ako obecná knižnica, ktorá je momentálne 
prevádzkovaná v budove bývalej školskej jedálne v areáli ZŠ. Ak by OZ odsúhlasilo 
premiestnenie obecnej knižnice z areálu ZŠ do budovy MŠ, priestory ktoré sa uvoľnia by boli 
vhodné na zriadenie učebne pracovnej výchovy. 
O premiestnení obecnej knižnice z adresy Nitrianska 378, 946 13  Okoličná na Ostrove na 
adresu Nitrianska 384, 946 13  Okoličná na Ostrove hlasovalo OZ nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Návrh Štatútu Obce Okoličná na Ostrove 
Návrh Štatútu s dôvodou správou bol poslancom OZ zaslaný spolu s pozvánkou. Pani starostka 
uviedla, že OZ má vo svojej kompetencii okrem VZN schváliť Štatút, Rokovací poriadok, 
Zásady hospodárenia s majetkom obce. O slovo sa prihlásila poslankyňa pani Nagyová, ktorá 
mala niekoľko návrhov na doplnenie, resp. úpravu znenia štatútu obce. 

1. Navrhla doplniť do §2 bod 3 časť obce Róczháza – tento návrh OZ odsúhlasilo 
jednohlasne 

2. Navrhla vynechať z § 17 bod 3 písm. a) hlavný kontrolór najmä vybavuje sťažnosti – 
tento návrh bol tiež jednohlasne podporený poslancami OZ. 

Následne poslanci hlasovali o uznesení č. 7/2019, t.j. Štatúte obce Okoličná na Ostrove, ktorý 
jednohlasne schválili. 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Prerokovanie Organizačného poriadku obce Okoličná na Ostrove  
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Organizačný poriadok obce účinný od 1.1.2019 v súlade s § 13 ods. 4 písm. d) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení obdržali poslanci OZ spolu s pozvánkou. Pani starostka 
prítomných oboznámila so zmenami, ktoré sú v novom Organizačnom poriadku, a to, že za 
činnosť obecného úradu, prácu jej zamestnancov, prípravu materiálom na zasadnutia OZ 
zodpovedá Ing. Adriana Tóthová, vedúca obecného úradu, na ňu sa môžu poslanci obrátiť aj so 
svojimi požiadavkami. Za správu bytov, prácu zamestnancov podielajúcich sa na údržbe 
verejných priestranstiev a referát účtovníctva a financovania zodpovedá Ing. Attila Kulcsár 
Szabó. 
O uznesení č. 8/2019, t.j.  o navedomie vzatí nového Organizačného poriadku hlasovali poslanci 
OZ nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
Török)  

za:               5 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Bc. Zoltán Kucsora,  
MVDr. Ferdinand Kulcsár, Vidor Olláry) 

             proti:         0                                      
zdržal/a sa:   4 (Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, Anita Nagyová,         

Mgr. Tivadar Török) 
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Zámer prenájmu nebytových priestorov v MKS z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Coop 
Jednota Komárno s. d.) 
Pani starostka informovala prítomných, že platnosť nájomnej zmluvy s Coop Jednota Komárno, 
s. d. sa skončí 30. 6. 2019. Coop Jednota Komárno, s.d. má záujem aj v ďalšom období 
prenajímať doteraz užívané priestory na nezmenený účel, čo je dôvod hodný osobitného zreteľa. 
Na otázku poslancov týkajúcich sa rozlohy prenajatej plochy a podmienok nájmu uviedla, že 
rozloha priestorov je spolu 280 m2, z čoho predajňa predstavuje plochu 201m2 a sklad 79 m2.  
Prenajímateľom navrhnutá cena za predmet prenájmu je 700,- Eur/mesiac a doba prenájmu 10 
rokov. V rámci diskusie pán poslanec Farkas navrhol zvýšiť cenu nájmu na 3,- Eur/m2/mesiac 
a skrátiť dobu prenájmu na 5 rokov. Následne pani starostka prečítala návrh uznesenia na zámer 
prenájmu nebytových priestorov, ktorý obsahoval aj podmienky prenájmu už upravené na 
základe návrhu pána poslanca Farkasa. V prípade, ak Coop Jednota Komárno, s.d. akceptuje 
zmenené podmienky, bude zámer zverejnený v zmysle platných predpisov. V opačnom prípade 
bude nutné zvolať mimoriadne zasadnutie OZ. 
O Uznensení č. 9/2019, t.j. zámere na prenájom nebytových priestorov z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa poslanci OZ hlasovali nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Andrej
 Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
Török)  

             proti:         1  (Eva Bohosová)                                     
zdržal/a sa:   0  

                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
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Zámer predaja majetku obce formou obchodnej verejnej súťaže - parc. č. C KN3/3 
Manželia Zoltán Horvát a manželka Zita Horváthová, žiadosťou o predaj pozemku prejavili 
záujem o pozemok na parc. č. "C" KN 3/3 o výmere 643 m2, záhrady, vedeného na LV č. 905 
k.ú. Okoličná na Ostrove vo vlastníctve obce Okoličná na Ostrove. Pani starostka uviedla, že 
štandardnou formou predaja obecného majetku podľa § 9a ods. 1 písm. a) až c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí je obchodná verejná súťaž. Pri obchodnej verejnej súťaži sa trhová 
cena zisťuje súťažou o najlepší návrh na uzavretie zmluvy. Je potrebné určiť podmienky VOS, 
v rámci ktorých je potrebné stanoviť aj minimálnu požadovanú cenu, za ktorú sa nehnuteľná 
vec ponúka na predaj. Poslanci sa zhodli na cene 2,- EUR/m2. Pani starostka ďalej informovala 
prítomných, že zákon o majetku obcí ukladá obci povinnosť podľa §9a ods.2 zákona o majetku 
obcí zverejniť zámer predať svoj majetok a jeho spôsob na svojej úradnej tabuli, na internetovej 
stránke obce, ak ju má zriadenú, a v regionálnej tlači. Pani poslankyňa Nagyová sa spýtala, či 
je nevyhnutné publikovať zámer predaja aj v regionálnej tlači. Na jej otázku odpovedala pani 
hlavná kontrolórka obce, že v regionálnej tlači nie je povinnosť uverejniť zámer predaja 
majetku. Pani starostka uviedla, že obec bude postupovať v súlade so zákonom pri zverejňovaní 
VOS. 
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o Uznesení č. 10/2019, t.j. o zámere predaja majetku obce 
formou verejnej obchodnej súťaže – parc. č. "C" KN3/3 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Správa o plnení rozpočtu za rok 2018 
Plnenie rozpočtu príjmov a výdavkov za rok 2018, ako aj dôvodovú správu dostali poslanci OZ 
spolu s pozvánkou. V rámci diskusie neodzneli žiadne otázky, preto sa pristúpilo k hlasovaniu 
o Uznesení č. 11/2019. 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Rozpočtové opatrenie č. 1 a č. 2 
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Pre poslancov OZ boli predložené 2 rozpočtové opatrenia, ktoré im boli zaslané s pozvánkou. 
1. rozpočtové opatrenie sa týkalo úpravy rozpočtu príjmov aj výdavkov vo výške 9 510 Eur. 
Úprava rozpočtu príjmov bola navrhnutá na príjmových podpoložkách – 111 003 výnos dane 
z príjmov poukázaných samospráve vo výške 3 360,00 Eur a podpoložke  - 223 001 príjmy 
z predaja výrobkov, tovarov a služieb vo výške 6 150,00 Eur. Vo výdavkovej časti rozpočtu sa 
navýšenie týkalo podpoložiek 633 006 materiál na údržbu ciest v sume 5 000,00 Eur 
a podpoložky 635 006 rutinná a štandardná údržba ciest v sume 4 510,00 Eur. 
V rámci diskusie sa pán poslanec Farkas opýtal, že z čoho pochádza príjem. Pani starostka 
uviedla, že z navýšenia podielových daní a z výrubu stromov a bude použitý na opravy ciest 
a spevnenie miestnych komunikácií. Okrem iného aj na úhradu spevnenej komunikácie pri 
cintoríne. 
Rozpočtové opatrenie č. 2 sa týkalo úpravy rozpočtu príjmov a výdavkov vo výške 5 800,00 
Eur. Úprava rozpočtu príjmov bola navrhnutá na príjmovej podpoložke 454 001 čerpanie 
rezervného fondu obce a na výdavkovej podpoložke 716 Prípravná a projektová dokumentácia 
v rámci funkčného začlenenia pod miestne komunikácie. Pani starostka uviedla, že dôvodom 
tejto úpravy je potreba úhrady pomernej časti ceny projektovej dokumentácie vypracovanej na 
preloženie železničnej stanice ešte z roku 2018. Projekt na preloženie železničnej stanice bol 
vypracovaný zo združených prostriedkov a na obec pripadá pomerná časť vo výške 5 800,00 
Eur.  
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o rozpočtových opatrenia. Poslankyňa pani Csernyánszka 
navrhla, aby sa hlasovalo osobitne o každom rozpočtovom opatrení.  
Poslanci OZ hlasovali o rozpočtovom opatrení č. 1 nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               2 (Eva Bohosová, Vidor Olláry)  
             proti:         0                                      

zdržal/a sa:   7 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Mgr. Tivadar Török) 

                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
Poslanci OZ hlasovali o rozpočtovom opatrení č. 2 nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
Z dôvodu, že rozpočtové opatrenie č.1 nebolo schválené, rozpočtové opatrenie č. 2 bude mať 
číslo 1 a bude prvým rozpočtovým opatrením obecného zastupiteľstva v roku 2019, na základe 
ktorého sa vykoná úprava rozpočtu. 
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Informácia o výzvach pre predkladanie žiadostí o NFP  
Spolu s pozvánkou obdŕžali poslanci OZ aj výzvy na predkladanie žiadostí o dotácie, a to:  

a) Výzvu na predkladanie žiadostí o dotácie podľa § 1 a§ 2 Výnosu Ministerstva financií 
SR číslo 26825/2005-441 z 9. decembra 2005 o poskytovaní dotácií v pôsobnosti 
Ministerstva financií Slovenskej republiky na rok 2019 

b) Výzvu Rady vlády Slovenskej republiky pre prevenciu kriminality na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu na financovanie projektov v oblasti 
prevencie kriminality pre rok 2019 

c) Výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v programe Podpora rozvoja 
športu na rok 2019 

Ako s prvou sa poslanci OZ zaoberali s výzvou podľa bodu c). O slovo sa prihlásil poslanec 
Olláry, ktorý uviedol, že existujú 4 možnosti, a to: 

1. vybudovať nové multifunkčné ihrisko, ktoré stojí cca 60 – 70 tis. Eur, pričom výška 
príspevku je maximálne 35 – 38 tis. Eur, 
2. výstavba detského ihriska, pričom žiadosť v tomto podprograme už dvakrát nebola 
schválená, 
3. údržba už existujúceho multifunkčného ihriska, ktorá by v prípade nášho ihriska stála cca 
29 tis. Eur, z čoho by bolo na zmodernizovanie ihriska použitých cca 27 tis. Eur a vyznačenie 
nových čiar by stálo cca 2 tis. Eur, pričom výška dotácie v tomto podprograme je od 10 do 
20 tis. Eur. 
4. nákup športovej výbavy. 

V rámci diskusie sa poslanci vyjadrili k jednotlivým navrhnutým riešeniam a po dôkladnom 
zvážení a zohľadnení finančných možností obce sa rozhodli o podanie žiadosti o dotáciu 
v podprograme č. 2 – výstavby detských ihrísk v maximálnej výške, t. j. 12 000,00 Eur. 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

za:               6 (Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, Bc. Zoltán 
Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita Nagyová, 
Mgr. Tivadar Török)  

             proti:         1  (Vidor Olláry)                                     
                                   zdržal/a sa:   2 (Štefan Antala, Eva Bohosová) 
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
Následne sa venovali výzve podľa bodu b). Poslankyňa pani Csernyánszka upozornila, že 
spoluúčasť je 20% a termín na predloženie žiadosti je do 4. 3. 2019. Pán poslanec Bc. Kucsora 
sa spýtal, či by sa v rámci tejto výzvy nedali uplatniť náklady na bezpečnostnú službu. 
Následne sa poslanci dohodli, že v rámci tejto výzvy sa nebude žiadať dotácia, t. j. nenavrhujú 
podanie žiadosti v rámci tejto výzvy. 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
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             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Poslednou výzvou bola výzva podľa bodu a). Pani starostka v diskusii uviedla, že výhodou tejto 
výzvy je, že je možné žiadať dotáciu aj na rekonštrukciu a modernizáciu majetku obce, ako aj 
na údržbu budov, miestneho rozhlasu a verejného osvetlenia v majetku obce. Uviedla, že na 
budove zdravotného strediska je už vymenená strecha, ale bolo by potrebné ešte vymeniť okná 
a dvere, ako aj rekonštruovať elektroinštaláciu a vykurovanie. Poslanci OZ uznali vykonanie 
týchto prác za potrebné a podporili návrh pani starostky na podanie žiadosti o dotáciu v rámci 
tejto výzvy na výmenu výplní otvorov a rekonštrukciu elektroinštalácie a vykurovania 
zdravotného strediska. O Uznesení č. 15 hlasovali poslanci OZ nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
             proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Informácie starostky 
Pani starostka informovala poslancov o: 

a) ponuke konateľa AMNESIA s. r. o. o úmysle predaja budovy, resp. prenájmu kuchyne. 
Poslanci sa dohodli, že k ponuke sa vrátia, ak ŠJ v Zlatnej na Ostrove, ktorá v súčasnosti 
dodáva stravu pre ZŠ a MŠ zaujme jednoznačné stanovisko k dodávke stravy na ďalší 
školský rok, t. j. od 1. 9. 2019. 

b) o Športovom dni ôsmych obcí, ktoré sa tento rok bude konať dňa 1. 5. 2019 v Brestovci. 
Poprosila prítomných, aby sa podľa možnosti na tejto akcii zúčastnili. 

c) záujme spoločnosti Allianz – Slovenská poisťovňa, a. s. otvoriť pobočku v obci, do 
ktorej hľadajú vhodného zamestnanca. Uviedla telefónne číslo, na ktorom záujemca 
získa podrobnejšie informácie.  

d) požiadavke pani Rozálie Csernyánszkej, obyvateľky obce, ktorej nehnuteľnosť susedí 
so športovým areálom, z ktorého do jej záhrady počas tréningov a zápasov futbalového 
mužstva pravidelne prelietavajú lopty do jej záhrady a okrem toho, že jej spôsobujú 
škodu na vysadených rastlinách poškodili aj strechu prístrešku, pod ktorou má jej syn 
zaparkované auto. Strecha je vyhotovená z azbestových bridlíc, ktoré nárazom lopty 
praskajú a v čase dažďov strecha zateká. Poslanec Olláry uviedol, že v minulosti sa už 
opravovalo oplotenie, ktoré bolo poškodené hráčmi, ktorí cez plot preskakovali pre 
lopty. Poslankyňa pani Csernyánszka navrhla riešiť problém upevnením siete, ktorá by 
zabránila preletu lopty do záhrady sťažovateľky. Pani hlavná kontrolórka obce uviedla, 
že nakoľko sa jedná o cudzí majetok, je potrebné rozhodnutie poslancov OZ, či sa škoda 
na náklady obce odstráni. Poslanci OZ o odstránení škody spôsobenej na majetku 
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občana pani Rozálie Csernyánszkej, č. d. 420, t. j. oprave strechy prístavby hlasovali 
nasledovne:  
Výsledky hlasovania:                          

   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
   za:               0               

proti:         7  (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, Vidor Olláry, Mgr. 
Tivadar Török)  

                                    
                                   zdržal/a sa:   2 MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita Nagyová, 
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  

e) ponuke MUDr. Árpása – všeobecného lekára, ktorý by chcel v obci otvoriť ambulanciu 
všeobecného lekára, ordinoval by každý deň, požaduje však od obce zabezpečiť 
priestory pre ordináciu a plat.  

Diskusia 
V rámci diskusie sa pán poslanec Olláry opýtal, do kedy je možné vyrúbať stromy, odpoveď 
bola, že do konca marca.  
Pani poslankyňa Csernyánszka poprosila pani starostku, aby podľa možnosti ďalšie 
mimoriadne zasadnutia OZ zvolávala na piatok. 
Pán poslanec MVDr.Kulcsár informoval prítomných, že v evidencii ošípaných nedošlo 
v poslednom období k žiadnym zmenám a informácie v médiách spôsobujú zbytočné 
nedorozumenia. Okrem toho upozornil na skutočnosť, že na webovej stránke obce sa nedajú 
pozrieť faktúry, zmluvy a objednávky. Vedúca OcU prisľúbila že o tomto probléme bude 
informovať prevádzkovateľa www stránky obce. 
 
Záver 
Po diskusii pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                ..................V.R. ................................... 

                         

 

.................V.R. ...............  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

 

Anita Nagyová      ..................V. R. ...................... 

 

Vidor Olláry                    ..................V. R. ...................... 


